
Dona Samfällighetsförening 
716444-3157 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte 20240519 

Plats:  Klubbhuset 17:00 

Närvarande: Gert-Ove Forsberg, Kristian Svensson, Lars-Inge Carlson, Christer Jönsson, Stefan Nolblad, Lennart 

Isaksson Ahlgren , Ellen Hjelmgren, Jens Lind 

 

 

Dagordning 
 

Mötets öppnande 

Gert-Ove förklarar mötet öppnat 

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns 

Genomgång av föregående protokoll 

Intentionen att få ut protokollet i tid misslyckades men ordnas efter detta möte. 

Uppföljning av städdagen 

Städdagen förlöpte fint.  

SO – Det gick inte att måla då men det finns färg hemma så känner man för att måla så är det 

bara att hämta färg.  

SV – Gick enligt plan. 

NV – Morgan var inte närvarande. 

NO – Målning klar men järndetaljerna behöver behandlas så att de håller lite längre. 

Carportarna är i behov av spolas ur invändigt då det blåser in mycket och fastnar på 

väggarna.  

Lennart har också varit i kontakt med brevlådefabrikanten som har varit här och tittat. Han 

väntar fortfarande på att de ska återkomma. 

Stefan ska ta hem mer salt då det gick åt ganska fort. Det var väldigt effektivt mot ogräset på 

lekplatsen i SO. 

Ekonomi 

Kristian har fortfarande problem att få access till kontona på SEB. Detta gör att det är svårt 

att se om alla har betalt. Mats har hjälpt till med att betala räkningarna så här långt.  

Skatteverket har fortfarande inte hört av sig om avregistreringen av momsen.  

Kristian har börjat titta på underhållsplanen. Den löper så här långt fram till 2050. Till nästa 

möte ska vi fundera på vad som behöver tas upp i planen. 



Övriga frågor 

. 

Gert-Ove tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

Nästa möte 25/8 kl 17:00 

 

Vid protokollet: ________________ Justeras: ________________  

 Lars-Inge Carlsson                 Gert-Ove Forsberg  

 


